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VADOVŲ KLUBŲ APIBENDRINIMAS – Lietuvos moksleivių sąjungos Jaunimo

politikos koordinatorių rengiamas leidinys, skirtas informuoti moksleivius bei visuomenę

apie kasmėnesiniuose, 37–iose savivaldybėse vykstančiuose organizacijos vienijamų

moksleivių susitikimuose – Vadovų klubuose – vykusių diskusijų metu prieitas išvadas.

Leidiniu LMS siekia užtikrinti Vadovų klubuose aptariamų klausimų aktualumo

tęstinumą bei pateikti grįžtamąjį ryšį Vadovų klubų dalyviams. Kad grįžtamasis ryšis būtų

tikrai kokybiškas, dalyvius raginame laisva forma aptarti šį dokumentą su jų atstovaujamų

mokyklų bendruomenėmis. Tikimės, kad galimybė susipažinti su apibendrintais LMS

vienijamų moksleivių atstovų atsakymais padės moksleiviams susidaryti tvirtesnę nuomonę

švietimui svarbiais klausimais, skatins organizuoti diskusijas mokyklose bei leis geriau

suprasti kiekvieno Vadovų klubo dalyvio indėlio svarbą.

Šiame leidinyje apibendrinamos tik tos temos, dėl kurių Vadovų klubų dalyviai

sulaukė klausimų aptariamo mėnesio Nacionalinių temų pristatyme.

TEMOS:

1. GEROS MOKYKLOS KONCEPCIJA;

2. MAITINIMAS MOKYKLOSE;

3. LIETUVOS MOKSLEIVIŲ SĄJUNGOS ŽIEMOS FORUMAS BEI XXXV

ASAMBLĖJA.

1. GEROS MOKYKLOS KONCEPCIJA

Lietuvos moksleivių sąjunga, siekdama gerinti kiekvieno moksleivio kasdienybę

mokykloje, inicijavo šią Nacionalinio Vadovų klubo temą siekiant supažindinti moksleivius

su Geros mokyklos koncepcija bei išsiaiškinti kas šiuolaikiniams moksleiviams yra gera

mokykla. Keli pagrindiniai aspektai šia tema:

● Dauguma mokinių savivaldų atstovų nėra girdėję apie šį dokumentą.

● Diskusijų metu pateiktiems Geros mokyklos koncepcijos aspektais pritaria dauguma

mokinių savivaldų atstovų.

● Mokiniai gali inicijuoti įvairias akcijas, dienų, kurios susijusios su mokyklos

bendruomenėmis, minėjimus, šviečiamuosius renginius.



● Tolimesni veiksmai, atliekami su Geros mokyklos koncepcija bus viešinami Vadovų

klubų metu bei LMS socialinėse erdvėse.

2. MAITINIMAS MOKYKLOSE

Dar dažnai galima išgirsti, jog moksleiviai nėra patenkinti maitinimo organizavimu

savo mokyklose. Lietuvos moksleivių sąjunga siekdama situaciją gerinti kiekvienoje

savivaldybėje norėjo išsiaiškinti dabartinę situaciją ir dirbti su šia tema, kad maitinimas

mokyklose būtų organizuojamas taip, kad patenkintų kiekvieno moksleivio poreikius. Keli

svarbiausi aspektai šia tema:

● LMS Viceprezidentė Klėja Merčaitytė dalyvavo konferencijoje, kurios metu pristatė iš

šios temos gautą informaciją ir atkreipė politikų bei kitų dalyvių dėmesį į tai, jog

Lietuvos mokyklų valgyklose maitinimo problema yra opi ir sunkiai sprendžiama.

● Galime pasidžiaugti, kad vis daugėja mokyklų, kuriose už maistą galima atsiskaityti

banko kortele.

● Alergenų lentelės bei be jų esantys patiekalai gali būti pasirinkti daugelyje mokyklų,

tačiau pastebima, kad tai itin sumenkina patį patiekalą.

3. LMS ŽIEMOS FORUMAS BEI XXXV ASAMBLĖJA

Sausio 27-29 dienomis Kaune vykęs LMS Žiemos forumas suteikė dalyviams daug

įsimintinų akimirkų, kompetencijų bei gerų emocijų. Renginio metu vyko darbo grupės,

lektorių paskaitos, XXXV Asamblėja, o jos metu buvo patvirtinti net keturi svarbūs

dokumentai. Keli svarbiausi aspektai šia tema:

● Asamblėjos metu savo mokyklas atstovavo net 317 moksleivių iš visos Lietuvos.

● Pristatytos ir patvirtintos metinės veiklos bei finansinė ataskaitos.

● Pristatytas ir patvirtintas naujasis LMS darbo reglamentas.

● Pristatyta ir patvirtinta nauja LMS strategija.


